

## НАИМЕНОВАНИЕ КОДА

### Kao the Kangaroo: Round 2 (PC)

## ТЕКСТ УСЛОВИЯ ПОЛЬЗОВАНИЯ УСЛУГОЙ

Play as Kao! The cutest and bravest kangaroo of all video games returns in this digital version of "Kao the Kangaroo: Round 2.

Experience the joy of playing a classic 3D single-player platformer filled with various challenges, including fighting, racing and solving puzzles.

Bounce through 25 levels set in 5 unique, colorful worlds to rescue your animal friends captured by the evil Hunter and his henchmen!

The digital version of Kao the Kangaroo is a nostalgic journey to the past for all players who grew up with the classic platformers.

This is a fun, educational experience – enjoy vintage gameplay on this classic 3D arcade game. Once you add it to your library, it will never leave.

**Experience the digital version of a classic 3D arcade platformer with online features like:**

- Steam achievements
- Steam cloud saving
- High resolution support
- Controller support (Xbox 360/ One and PS4)
- Bounce through 25 levels set in 5 unique, colorful worlds
- Punch the baddies! Use a variety of different fighting techniques to rescue your friends
- Approximately 30 challenging enemies to defeat
- Boss encounters

©2019 by Tate Multimedia S.A. All rights reserved. Kao the Kangaroo logo is a registered Trademark of Tate Multimedia S.A

## АКТИВАЦИЯ

*Предназначено для получения доступа к личному кабинету пользователя для дальнейшей активации продукта.*

### Инструкция по активации цифрового кода:

1. Для доступа к личному кабинету перейдите по ссылке: <https://www.mvideo.ru/code>;
2. Введите первые две цифры кода из e-mail/sms или чека (например 15-..);
3. После ввода данных Вы будете переадресованы на страницу получения кода активации <https://key.buka.ru/>, на которой нужно ввести оставшиеся цифры Вашего кода из e-mail/sms или чека;

4. После успешной активации Вы получите доступ к личному кабинету. Следуйте инструкциям в личном кабинете.

**Лицензионный ключ активируется в [Steam](#).**

Как активировать ключ и начать **играть**:

1. Если у вас не установлен Steam клиент, [скачайте](#) и установите его.
2. Войдите в свой аккаунт Steam или [зарегистрируйте](#) новый, если у вас его еще нет.
3. Чтобы **активировать ключ**, выберите пункт «Активировать через Steam...» в разделе «Игры» или «Добавить игру» в левом нижнем углу приложения и выберите там «Активировать через Steam...».
4. Введите купленный ключ активации.
5. После этого игра отобразится в разделе «Библиотека», и вы сможете её [скачать](#).

## **СИСТЕМНЫЕ ТРЕБОВАНИЯ**

### **Минимальные параметры для PC**

- Операционная система: Windows 7
- Процессор: 600 MHz
- Оперативная память: 128 МБ
- Видеокарта: 32 MB
- DirectX(R): 9.0c
- Звуковая карта: совместимая с DirectX
- Жесткий диск: 950 MB